

全国中文核心期刊
全国优秀科技期刊
RCCSE中国核心学术期刊

ISSN 2095-0756
CODEN ZNDXBB

浙江农林大学学报

JOURNAL OF
ZHEJIANG A & F UNIVERSITY

2017年10月 第34卷 第5期
Vol. 34 No. 5 Oct. 2017



中国 浙江 临安
LIN'AN ZHEJIANG CHINA



万方数据

浙江农林大学学报

Zhejiang Nonglin Daxue Xuebao

2017年10月20日

第34卷 第5期

目次

- 机载高光谱影像降维方法比较 冯云云, 刘丽娟, 陆灯盛, 庞勇 (765)
- 生物量转换因子连续函数的拟合方法比较 黄兴召, 王泽夫, 徐小牛 (775)
- 基于混合效应模型及 EBLUP 预测杉木树高生长过程 王明初, 孙玉军 (782)
- 基于词袋模型的林业业务图像分类 张广群, 李英杰, 汪杭军 (791)
- 放牧对冷蒿根际土壤微生物量碳、氮和土壤呼吸的影响
..... 王鑫朝, 韩一林, 李美, 王小东, 汪俊宇, 马元丹, 宝音陶格涛, 高岩, 张汝民 (798)
- 不同密度飞播马尾松林凋落物及土壤持水性能比较分析
..... 褚欣, 潘萍, 郭丽玲, 宁金魁, 欧阳勋志, 吴自荣 (808)
- 入侵植物空心莲子草春季沿纬度变化的群落特征 吴昊 (816)
- 北京松山国家级自然保护区不同林龄胡桃楸林下植物多样性
..... 郑昌龙, 王健铭, 李景文 (825)
- 福建金丝湾森林公园功能区划与生态脆弱性耦合研究
..... 曾琪, 刘健, 余坤勇, 张今朝, 郑文英, 陈樟昊 (833)
- 桂西南杉木林分生长对间伐的动态响应
..... 曾冀, 雷渊才, 蔡道雄, 唐继新, 明安刚 (841)
- 基于硬头黄竹材质变异分析的伐竹年龄判定
..... 李凤, 齐锦秋, 肖辉, 陈玉竹, 谢九龙, 黄兴彦 (849)
- 马尾松谷胱甘肽过氧化物酶 *PmGPX* 基因的克隆及表达分析
..... 陈虎, 贾婕, 罗群凤, 吴东山, 杨章旗 (856)
- 兔眼蓝莓组培红色突变株 *CHS* 基因的克隆与分析
..... 刘艳艳, 朱芳明, 刘小珍, 张汉尧 (864)
- 格木人工林不同冠层光合特征 郝建, 潘丽琴, 潘启龙, 李忠国, 杨桂芳 (871)
- 河竹叶片叶绿素荧光和能量耗散对持续淹水胁迫的响应
..... 李迎春, 郭子武, 杨清平, 岳永德, 陈双林 (878)
- 国槐角种胚愈伤组织黄酮粗提液的抗氧化性
..... 王晨阳, 陈红贤, 王明梅, 张敏, 王意敏, 刘忠华 (887)
- 土壤动物群落对楠木人工林凋落物和草本层去除的初期响应
..... 苟丽琼, 肖玖金, 黄进平, 李英, 韦杨, 彭彩云, 罗煜丽 (895)
- 蚜科专化菌暗孢耳霉对竹蚜种群动态的影响及控蚜作用
..... 刘奕来, 王江宏, 张静, 朱丹妮, 毛嘉俊, 周湘 (907)
- 中密度纤维板表面喷涂工艺性研究 冯琛, 童宏拓, 王豪清, 刘昌杰, 钱俊 (915)
- 竹材表面仿生构筑类月季花超疏水结构的研究 宋剑刚, 王发鹏, 顾笛 (921)
- 应力波在树木不同角度纵截面的传播速度模型
..... 张春晓, 冯海林, 李光辉, 王燕凤, 杜晓晨 (926)

文献综述

- 限制自养硝化反硝化工艺脱氮机制及强化研究进展 赖政钢, 褚淑祎, 崔灵周, 肖继波 (934)

研究简报

- 樟科 16 个树种 RAPD 与 ISSR 分子鉴别 骆嘉言, 王英, 钟文翰, 刘海冲, 蒋火俊 (942)
- 磁化处理对绒毛白蜡嫩枝扦插生根的影响
..... 张新宇, 董玉峰, 刘佩迎, 刘秀梅, 朱红, 王华田 (949)
- 山木通扦插繁殖及生根机制 赵爽, 刘志高, 冯彬, 季梦成 (955)

期刊基本参数: 33-1370/S*1984*b*A4*198*zh*P*¥20.00*1 200*25*2017-10-20

Contents

- A comparative study of dimension reduction methods for airborne hyperspectral images
..... FENG Yunyun, LIU Lijuan, LU Dengsheng, et al. (765)
- Comparison of fitting approaches with biomass expansion factor equations
..... HUANG Xingzhao, WANG Zefu, XU Xiaoniu (775)
- Based on mixed-effects model and empirical best linear unbiased predictor predicting growth profile of height for Chinese fir WANG Mingchu, SUN Yujun (782)
- Classification of forestry images based on the BoW Model
..... ZHANG Guangqun, LI Yingjie, WANG Hangjun (791)
- Effects of grazing on microbial biomass C, N and respiration in *Artemisia frigida* rhizosphere soil
..... WANG Xinzhao, HAN YiLin, LI Mei, et al. (798)
- Comparing water-holding capacity in forest litter and soils for an aerially seeded *Pinus massoniana* plantation with different stand densities CHU Xin, PAN Ping, GUO Liling, et al. (808)
- Variation characteristics of an invasive *Alternanthera philoxeroides* community along latitudinal gradients in spring WU Hao (816)
- Undergrowth diversity at different ages of *Juglans mandshurica* forests in the Songshan National Nature Reserve, Beijing ZHENG Changlong, WANG Jianming, LI Jingwen (825)
- Coupling research on functional regionalization and ecological vulnerability in the Jinsiwan Forest Park ZENG Qi, LIU Jian, YU Kunyong, et al. (833)
- Growth response of a *Cunninghamia lanceolata* plantation to thinning in southwestern Guangxi, China ZENG Ji, LEI Yuancai, CAI Daoxiong, et al. (841)
- Logging age for the *Bambusa rigida* culm based on physical-mechanical properties
..... LI Feng, QI Jinqiu, XIAO Hui, et al. (849)
- Cloning and expression analysis of the *PmGPX* gene encoding glutathione peroxidase in *Pinus massoniana* CHEN Hu, JIA Jie, LUO Qunfeng, et al. (856)
- Cloning and analysis of the *CHS* gene from a tissue culture of a red mutant strain in *Vaccinium ashei* LIU Yanyan, ZHU Fangming, LIU Xiaozhen, et al. (864)
- Photosynthetic characteristics in different canopy positions of an *Erythrophleum fordii* plantation HAO Jian, PAN Liqin, PAN Qilong, et al. (871)
- Chlorophyll fluorescence and excitation energy dissipation of pot-grown *Phyllostachys rivalis* leaves after long-term flooding LI Yingchun, GUO Ziwu, YANG Qingping, et al. (878)
- Antioxidant activity of *Sophora japonica* embryo cells in a suspension culture system
..... WANG Chenyang, CHEN Hongxian, WANG Mingmei, et al. (887)
- Soil fauna community after removal of litter and herb layers in an artificial *Phoebe zhennan* plantation GOU Liqiong, XIAO Juujin, HUANG Jinping, et al. (895)
- Influence of aphid-specific pathogen *Conidiobolus obscurus* on population dynamics of bamboo aphids and the aphid-control effect LIU Yilai, WANG Jianghong, ZHANG Jing, et al. (907)
- Surface coating technology for medium density fiberboard
..... FENG Chen, TONG Hongtuo, WANG Haoqing, et al. (915)
- Bionic building of a super-hydrophobic structure of Chinese rose on a bamboo surface
..... SONG Jiangang, WANG Fapeng, GU Di (921)
- Stress wave propagation velocity model for different angles in a longitudinal section of standing trees
..... ZHANG Chunxiao, FENG Hailin, LI Guanghui, et al. (926)
- Review**
- Research on the mechanism and strengthening of OLAND process
..... LAI Zhenggang, CHU Shuyi, CUI Lingzhou, et al. (934)
- Scientific notes**
- Establishment of RAPD and ISSR markers for wood identification of 16 species of Lauraceae
..... LUO Jiayan, WANG Ying, ZHONG Wenhan, et al. (942)
- Magnetic treatment on rootings of semi lignified twigs of *Fraxinus velutina*
..... ZHANG Xinyu, DONG Yufeng, LIU Peiying, et al. (949)
- Cutting propagation technology and rooting of *Clematis finetiana*
..... ZHAO Shuang, LIU Zhigao, FENG Bin, et al. (955)